

《单词百科:immunofluorescence是什么意思?immunofluorescence怎么发音?immunofluorescence的解释和用法》

英语单词immunofluorescence是什么意思?immunofluorescence怎么读?immunofluorescence怎么发音?简答网为您整理了immunofluorescence的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



immunofluorescence怎么读

immunofluorescence的读音:[ɪ 'mju:n ə ʊ , fl ʊ ə 'resns]

immunofluorescence的意思

1、n. 荧光免疫检验法, 免疫荧光;

immunofluorescence的相关词组

1、immunofluorescence microscopy 免疫荧光显微镜;免疫荧光显微技术;免疫荧光显微镜检查;免疫荧光显微镜技术;免疫荧光显微镜

immunofluorescence的双语例句

1、The expression of RSV antigen was evaluated by direct immunofluorescence assays (DFA).

直接免疫荧光 (DFA) 法测定病毒抗原表达.

2、ANCA and ANA (Antinuclear Antibody) were detected by indirect immunofluorescence (IIF) experiments.

用间接免疫荧光法 (IIF) 检测血清ANCA及抗核抗体(ANA).

3、Indirect immunofluorescence was used to detect the HFRS antigen.

用间接免疫荧光方法检测HFRS抗原.

4、Methods: Cell culture in serum-free medium , indirect immunofluorescence cytochemistry were used.

方法: 采用无血清细胞培养技术, 间接免疫细胞化学染色法.

5、Direct immunofluorescence examination no fibrin, immunoglobulin and complement the existence of the Mission style.

直接免疫荧光检查未见纤维蛋白、免疫球蛋白和补体存在风团内.

6、Methods: Immunofluorescence , immunochemistry, electron microscopy and in situ hybridization were used.

方法: 间接免疫荧光、免疫组化、透射电镜和原位杂交.

7、Here is an example of immunofluorescence positivity for anti-thyroglobulin antibody.

抗甲状腺球蛋白免疫荧光法阳性的病例.

8、Methods Immunohistochemical and double immunofluorescence techniques were used in the study.

方法免疫组织化学和免疫荧光双标记技术.

9、The company has advanced very quickly to become market leader in Germany for immunofluorescence slide tests.

欧蒙公司的迅速发展使其在德国市场的荧光免疫检测方面居于领先地位.

10、 This paper reports the results of direct immunofluorescence (DIF) test in 10 patients with pemphigus.

本文报道10例天疱疮患者的直接免疫荧光检查结果.

11、 And T-lymphocyte subsets were detected with an indirect immunofluorescence method.

淋巴细胞亚群的测定是采取间接免疫荧光法.

12、 A new method of microtubular immunofluorescence labeling in plant cells is reported here.

报道一种植物细胞微管骨架免疫荧光定位的新方法.

13、 The invention relates to a cell chemical dyeing method compatible with immunofluorescence analysis and relative applications.

本发明涉及一种兼容免疫荧光分析的细胞化学染色方法及其用途.

14、 Methods Single and double staining immunofluorescence techniques were used.

方法采用免疫荧光单标记法和免疫荧光双标记法染色,显微镜观察.

以上是简答网为您整理的immunofluorescence怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于immunofluorescence的用法、immunofluorescence的释义、immunofluorescence的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/immunofluorescence>